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Housing

Housing نسالم

Spacious Housing

يقُهضو نسةُ المعس

1عالواس نسالم سلمالم رءالم ةعادن سم :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِهال ـ رسول.

1– The Prophet (S) said, 'Part of a Muslim's prosperity is living in spacious housing.’[al-Kafi, v. 6, p. 526,
no. 7]

.ـ الإمام الباقر (علَيه الّسلام): من شَقاء العيشِ ضيق المنزِل2ِ

2– Imam al-Baqir (a.s.) said, 'A misfortunate way of life entails living in a cramped house.’[al-Kafi, no. 6]

Caution Against Building More Housing Than Necessary for
One's Living

التَّحذير من البِناء فَوق الفافِ

3لا مالا هِ تعالال إل جخري ثُم ، نسما لا ي بنوي لأكما لا ي عجمي رءأنَّ الم ناءالع نم :(لامالّس لَيهع) عل ـ الإمام
نَقَل ولا بِناء ، لمح.

3– Imam Ali (a.s.) said, 'It is a distressful situation that man amasses what he does not eat and builds
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wherein he does not live, then he goes to Allah, most High, neither carrying the wealth with him, nor
shifting the building!’[Nahjul Balaghah, Sermon 114]

4ةيامالق ومي بِهصاح عل و وبالفافٍ فهِب ليس بِناء لك :(لامالّس لَيهع) ادقالص ـ الإمام.

4– Imam al-Sadiq (a.s.) said, 'Every building exceeding the bounds of sufficiency will be a dire curse on
its owner on the Day of Resurrection.’[al-Kafi, v. 6, p. 531, no. 7]

5ةيامالق ومي ملَهح فّلك هنسم فَوق نن بم :(لامالّس لَيهع) ادقالص ـ الإمام .

5– Imam al-Sadiq (a.s.) said, 'He who builds in addition to his own house [unnecessarily] will be made
to bear its burden on the Day of Resurrection.’[al-Mahasin, v. 2, p. 446, no. 2531]

Selling a House

بيع الدّارِ

. ـ رسول الهِ (صلَّ اله علَيه و آله): من باعَ داراً ثُم لم يجعل ثَمنَها ف مثلها لَم يباركْ لَه فيها6

6– The Prophet (S) said, 'Whoever sells a house and does not invest the money in something of similar
value will not be blessed in it [his money].’[Kanz al-’Ummal, no. 5440]

ـ رسول اله (صلَّ اله علَيه و آله): من باعَ منم داراً أو عقاراً ، فَلْيعلَم أ نَّه مال قَمن أن لا يباركَ لَه فيه إ أن7
هثلم ف لَهجعي.

7– The Prophet (S) said, 'Whoever from among you sells a house or some real estate, then let him bear
in mind that the money acquired is not worthy of being blessed unless he invests it in something of
similar value.’[Kanz al-’Ummal, no. 5441]
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